
 
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΙΟΝΙΩΝ ΝΗΣΩΝ 
 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 

Από τα πρακτικά της με αριθμό 6ης/2017, έκτακτης συνεδρίασης του 
Περιφερειακού Συμβουλίου το Σάββατο 18 Μαρτίου 2017 στην Κέρκυρα.  
 
Αριθ. Απόφασης 41-6/2017      ΠΕΡΙΛΗΨΗ: Έγκριση μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων για εγκατάσταση μονάδας υγραερίου στους 
Βαρυπατάδες Κέρκυρας από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση 
Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας & Ιονίου. 
 
 
Στην Κέρκυρα σήμερα ημέρα Σάββατο 18 Μαρτίου 2017 και ώρα 10:00 
συνήλθαν τα μέλη του Περιφερειακού Συμβουλίου της Περιφέρειας Ιονίων 
Νήσων που αναδείχθηκαν κατά τις εκλογές της 25ης Μαΐου 2014 και 
ανακηρύχθηκαν με την υπ.’ αριθμ.827/2014 απόφαση του Πολυμελούς 
Πρωτοδικείου Κέρκυρας, κατόπιν της με αριθμ. πρωτ. οικ. 20889/8493/14-
03-2017 προσκλήσεως του Προέδρου του Περιφερειακού Συμβουλίου κου 
Μωραΐτη Χρήστου, η οποία επιδόθηκε μέσα στη νόμιμη προθεσμία 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 165 παρ.1&2,  και αρ.167-169 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 6 παρ.9 του Ν. 4071/11-4-2012. 
  
Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν : 
Παρόντες στη συνεδρίαση ήταν : 

1. Χρήστος Μωραΐτης του Γερασίμου, Πρόεδρος του Π.Σ. 
2. Δημήτρης Μπιάγκης του Σπυρίδωνος, Γραμματέας του Π.Σ  
3. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου 
4. Ιωάννης Φοντάνας του Νικολάου – Λόρις 
5. Διονύσιος – Φώτιος (Σάκης) Τσούκας 
6. Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη 
7. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ – Σωτηρίου 
8. Σπυριδούλα – Σοφία Αγγουράκη του Δημητρίου  
9. Σπυρίδων Δραζίνος του Δημητρίου 
10. Κων/νος Γκούσης του Θεοδώρου  
11. Μαρίνα Μοσχάτ του Ευαγγέλου 
12. Σπυρίδων Βλαχόπουλος του Βασιλείου  
13. Ιωάννης Κουλούρης του Ανδρέα 
14. Θεόδωρος Μπούκας του Ιωάννη 
15. Λουκία Κατωπόδη του Αντωνίου 
16. Σπυρίδων Τσιντήλας του Χρυσοστόμου  
17. Αικατερίνη Βαγγελάτου του Γερασίμου 
18. Σουσσάνα Πεφάνη του Αγγέλου 
19. Σπυρίδων Σπύρου του Πέτρου 
20. Παναγιώτης (Τάκης) Μεταλληνός του Νικολάου 
21. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος  
22. Αλέξανδρος Δεσύλλας του Γεωργίου 

 
 
 
Απουσίαζαν αν και κλήθηκαν οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι:  



1. Στασινόπουλος Γεώργιος του Ιωάννη Αντιπρόεδρος του Π.Σ. 
2. Σταύρος Γρηγόρης του Γεωργίου 
3. Παναγιώτης Φιλίππου του Γεωργίου  
4. Ανδρόνικος (Νικόλας) Βαλλιανάτος του Σωτηρίου 
5. Νικόλαος Ποταμίτης του Βαπτιστή 
6. Θεόδωρος Καμπίτσης του Αναστασίου 
7. Διονύσιος Μπάστας του Παύλου 
8. Γεώργιος Συγούρος του Αντωνίου 
9. Θεόδωρος Βερύκιος του Δημητρίου  
10. Ευστάθιος - Σωτήριος Κουρής του Σπυρίδωνος 
11. Γεώργιος Τσιλιμιδός του Γερασίμου 
12. Χαρίλαος Μαρκουτσάς του Διονυσίου 
13. Γεώργιος Καλούδης του Νικολάου 
14. Πραξιτέλης Σούνδιας του Δημητρίου  
15. Χρύσανθος Σαρλής του Μιχαήλ 
16. Ιωάννης Κορφιάτης του Χαραλάμπους 
17. Κωνσταντίνος Τσιγγέλης του Χρήστου 
18. Χρήστος Άνθης του Κωνσταντίνου  
19. Αναστάσιος (Τάσος) Σαλβάνος του Στεφάνου 

 
Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, επειδή σε σύνολο σαράντα 
ένα (41) Περιφερειακών Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες  είκοσι δύο (22) 
και ο Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης. 
Στη συνεδρίαση ήταν παρόντες ο Περιφερειάρχης Ιονίων Νήσων κ. 
Θεόδωρος Γαλιατσάτος,  και ο  Αντιπεριφερειάρχης  Π.Ε  Λευκάδας κ. 
Θεόδωρος Χαλικιάς, ο Αντιπερειάρχης Π.Ε. Κεφαλονιάς  κ. Παναγής  
Δρακουλόγκωνας, ο Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε Ζακύνθου κ. Ελ. 
Νιοτόπουλος και η Αντιπεριφερειάρχης Π.Ε. Κέρκυρας κ. Νικολέττα Πανδή. 
                                      --------Παράλειψη----------- 
 
 Κατά την διάρκεια των επερωτήσεων προσήλθε ο Περιφερειακός 
Σύμβουλος κ. Γεώργιος Καλούδης του Νικολάου. 
 
 

--------Παράλειψη---------- 
 
Θέμα 10ο Η.Δ: Έγκριση μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων για 
εγκατάσταση μονάδας υγραερίου στους Βαρυπατάδες Κέρκυρας από την 
Αποκεντρωμένη Διοίκηση Πελοποννήσου, Δυτικής Ελλάδας & Ιονίου. 
 

--------Παράλειψη---------- 
 
Με την έναρξη της συζήτησης ο επικεφαλής της παράταξης ¨Λαική 
Συσπείρωση¨ κ. Θεόδωρος Γαλιατσάτος εισηγήθηκε τα κάτωθι: 
 

 
 
 
 
 

 
 



 
 

Εισήγηση στο θέμα: 
«Έγκριση ΜΠΕ για εγκατάσταση μονάδας υγραερίου στους Βαρυπατάδες 

Κέρκυρας από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση Δυτικής Ελλάδας» 
 

Η Αποκεντρωμένη Διοίκηση Δυτικής Ελλάδας προχώρησε αυθαίρετα στην έγκριση τρο-
ποποίησης ΜΠΕ για την «μονάδα αποθήκευσης, εμφιάλωσης και διάθεσης υγραερίου 
Σ. Κορομιός και ΣΙΑ» τις31/10/16 και χορήγησε στην εταιρεία τη δυνατότητα εγκατά-
στασης  πέντε (5) δεξαμενών χωρητικότητας 300 μ3 υγραερίου έναντι δύο (2) δεξαμε-
νών χωρητικότητας 120 μ3που ήταν η αρχική άδεια. 
Το χειρότερο απ’ όλα είναι ότι εγκρίνεται ΜΠΕ και δίνεται άδεια σε εγκατάσταση υψη-
λής επικινδυνότητας κοντά στον οικισμό των Βαρυπατάδων χωρίς να έχει υπάρξει χω-
ροθέτηση για τις επικίνδυνες χρήσεις (υγραέρια - πετρελαιοειδή) και τις οχλούσες χρή-
σεις. Έτσι αποδεικνύεται η εγκληματική ανευθυνότητα του κράτους απέναντι στην α-
σφάλεια και τη ζωή των κατοίκων των Βαρυπατάδων και της ευρύτερης περιοχής. 
Το οικόπεδο της εταιρείας βρίσκεται πολύ κοντά στις πρώτες κατοικίες του οικισμού 
Καρουμπάτικα – Αγία Τριάδα και ανάμεσα σε τρεις οικισμούς που είναι χαρακτηρισμέ-
νοι ως παραδοσιακοί: Βαρυπατάδες, Πέλεκας, Καλαφατιώνες. 
Επιπλέον το Υπουργείο Περιβάλλοντος έχει χαρακτηρίσει την ευρύτερη περιοχή των 
Βαρυπατάδων ως τοπίο ιδιαίτερου φυσικού κάλους στο οποίο δεν επιτρέπεται η χωρο-
θέτηση οχλουσών χρήσεων, πολύ περισσότερο επικίνδυνων χρήσεων. 
Παράλληλα η εγκατάσταση της εταιρείας βρίσκεται σε απόσταση 1700 μ. από το  χωριό 
Πέλεκας το οποίο έχει χαρακτηριστεί ως ιστορικό διατηρητέο μνημείο καθώς και η πε-
ριοχή που το περιβάλλει σε ακτίνα 2000 μ. Σε αυτή την περιοχή των 2000 μ. απαγορεύ-
εται η εγκατάσταση κάθε οχλούσας χρήσης. 
Η έγκριση ΜΠΕ αρχικά για δύο και στη συνέχεια για πέντε δεξαμενές περιφρονεί τη 
γνώμη και τη θέληση των κατοίκων των χωριών της περιοχής όπως έχει εκφραστεί επα-
νειλημμένα από μαζικές λαϊκές συνελεύσεις αλλά και το δημοψήφισμα του 2009 που 
διοργάνωσε ο τότε Δήμος Αχιλλείων για την εγκατάσταση ΒΙΟΠΑ στην περιοχή . Απορ-
ρίφθηκε με το συντριπτικό ποσοστό 86%. Και τώρα υπάρχει ριζική αντίθεση των κατοί-
κων και των φορέων της περιοχής (επισυνάπτουμε ανακοίνωση των Τ.Σ. και των Πολιτι-
στικών Συλλόγων). 
Αξίζει να σημειώσουμε ότι το Νομαρχιακό Συμβούλιο είχε απορρίψει την εγκατάσταση 
της συγκεκριμένης μονάδας το 2010. 
Οι κάτοικοι και οι φορείς της περιοχής έχουν επεξεργαστεί πρόταση δημιουργίας περι-
βαλλοντικού πάρκου Μέσης Κέρκυρας  που αξιοποιεί και συνενώνει τα ιδιαίτερα και  
μοναδικά φυσικά χαρακτηριστικά της περιοχής (πηγές ποταμού, εκτάσεις Βελανιδιάς, 
Κουκουναριάς, Καστανιάς, αιωνόβιος ελαιώνας κα). 
 
Προτείνουμε τα εξής: 

 Το Π.Σ.Ι.Ν. απορρίπτει την ΜΠΕ για την εγκατάσταση επιχείρησης υγραερίου 
στην περιοχή των Βαρυπατάδων (είτε με δύο είτε με πέντε δεξαμενές) γιατί είναι 
υψηλής επικινδυνότητας και δεν μπορεί να βρίσκεται πλησίον οικισμών. Πολύ 



περισσότερο που παραβιάζει συγκεκριμένες περιβαλλοντολογικές διατάξεις για 
την περιοχή. Απαιτεί από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση Δυτικής Ελλάδας – Ιονί-
ων την άμεση ανάκληση της απόφασης έγκρισης της ΜΠΕ. 

 Το Π.Σ.Ι.Ν. θεωρεί ότι εγκαταστάσεις-βιοτεχνίες υψηλής όχλησης και επικινδυ-
νότητας , όπως και γενικά οι οχλούσες χρήσεις πρέπει να υπάρχουν σε ειδικά 
χωροθετημένους χώρους, μακριά από οικισμούς και τηρώντας όλες τις σύγχρο-
νές προδιαγραφές ασφάλειας και περιβαλλοντολογικής προστασίας.  Το Π.Σ. θα 
πάρει άμεσα πρωτοβουλία ώστε μαζί με τα αντίστοιχα Υπουργεία, τον Δήμο 
Κέρκυρας να ξεκινήσει η διαδικασία για τη χωροθέτηση τέτοιων χρήσεων. 

 Το Π.Σ.Ι.Ν. συμπαραστέκεται στα δίκαια αιτήματα των κατοίκων, των Τ.Σ. και 
των Πολιτιστικών Συλλόγων της ευρύτερης περιοχής Βαρυπατάδων, Πέλεκα, Κα-
λαφατιώνων  

 
Κέρκυρα 7/2/17 οι Π.Σ. της ΛΑ.ΣΥ. Ι.Ν. 
 Θ. Γουλής 
 Γ. Κορφιάτης 
 
 
Επισυνάπτονται: 

1. Ανακοίνωση των Τ.Σ. – Πολιτιστικών Συλλόγων 30/1/2017 
2. Τα πρακτικά Λαϊκής Συνέλευσης του 2010 
3. Έγγραφο της Διεύθυνσης Ανάπτυξης - Τμήμα Προστασίας Περιβάλλοντος & Έκδοσης Οικοδο-

μικών Αδειών με ημερομηνία 18/8/2010 και αρ. Πρωτ. 18070 



     
Κέρκυρα, 31/01/2017 

           
ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

 
Θα θέλαμε να ενημερώσουμε τον Κερκυραϊκό λαό για τα γεγονότα που 

διαδραματίζονται χρόνια τώρα στον τόπο μας με την συνδρομή και τις παραλήψεις πλήθους 
υπηρεσιών και φορέων του νησιού και όχι μόνο. 

Το καλοκαίρι του 2010 στην Λαϊκή Συνέλευση των κατοίκων του χωριού 
Βαρυπατάδες (με συμμετοχή κατοίκων και από τα γύρω χωριά), με θέμα την αίτηση της 
εταιρείας «Σ. ΚΟΡΟΜΙΟΣ & ΣΙΑ ΕΕ - Μονάδα αποθήκευσης, εμφιάλωσης και 
διάθεσης υγραερίου» να εγκατασταθεί στην ευρύτερη περιοχή, πάρθηκε η ομόφωνη 
απόφαση να μην επιτρέψουμε να συμβεί κάτι τέτοιο. 

 
Τα επιχειρήματά μας ήταν και είναι, μεταξύ άλλων, τα εξής: 
 Υπάρχει το ΦΕΚ 183Β/1967 (Υπ. ΑΠ. 4701), βάσει του οποίου χαρακτηρίζεται ως 

ιστορικό διατηρητέο μνημείο το χωριό Πέλεκας καθώς και η περιοχή σε ακτίνα 2 
χιλιομέτρων από τη κορυφή του Πέλεκα. Όμως, το οικόπεδο της εταιρείας Σ. 
ΚΟΡΟΜΙΟΣ & ΣΙΑ ΕΕ βρίσκεται σε απόσταση 1700 μέτρων από τη κορυφή του 
χωριού, εντός δηλαδή της ακτίνας προστασίας. Ως εκ τούτου, δεν μπορεί να 
εγκατασταθεί μια επιχείρηση και μάλιστα τόσο υψηλής επικινδυνότητας σε αυτή τη 
θέση. 

 
 Το Υπουργείο Περιβάλλοντος έχει αναθέσει από το 1990 τη διεξαγωγή έρευνας στο 

Εθνικό Μετσόβιο Πολυτεχνείο με σκοπό τη καταγραφή και οριοθέτηση περιοχών με 
σημαντική αισθητική αξία (βάση δεδομένων «Φιλότης»). Στα πλαίσια αυτής της 
έρευνας η ευρύτερη περιοχή των Βαρυπατάδων χαρακτηρίζεται ως Τοπίο Ιδιαίτερου 
Φυσικού Κάλλους (ΤΙΦΚ), με την ανάλογη προστασία που δεν επιτρέπει χωροθέτηση 
οχλουσών επιχειρήσεων. 

 
 Το οικόπεδο της εταιρείας Σ. ΚΟΡΟΜΙΟΣ & ΣΙΑ ΕΕ βρίσκεται σε απόσταση 

αναπνοής από τις πρώτες οικίες του οικισμού Καρουμπάτικα-Αγία Τριάδα και 
ανάμεσα από τρεις οικισμούς που είναι χαρακτηρισμένοι ως Παραδοσιακοί (ΦΕΚ 
594Δ/1978), Βαρυπατάδες 22.1.125.01, Πέλεκας 22.1.182.01, Καλαφατιώνες 
22.1.145.01). Επίσης ας μην ξεχνάμε ότι το 2000 όλες αυτές οι περιοχές κινδύνεψαν 
από μεγάλη πυρκαγιά που ξεκίνησε από τον οικισμό Αγία Τριάδα και έφτασε ως τις 
εισόδους των χωριών Βαρυπατάδες, Καλαφατιώνες & Κομπίτσι! 

 
 Από το 2010 έχει αρχίσει να αναλύεται και να υλοποιείται από τους κατοίκους των 

χωριών μας, μια άλλη αναπτυξιακή προοπτική για την περιοχή. Αυτή η εναλλακτική 
αναπτυξιακή προοπτική περιλαμβάνει την ανάδειξη του φυσικού πλούτου και της 
αρχιτεκτονικής κληρονομιάς της περιοχής, ώστε να καταστεί πόλος έλξης 
εναλλακτικού τουρισμού (βλ. Ιππικός Όμιλος, μονοπάτια, ξενώνες). Τμήμα αυτής της 
προσπάθειας είναι και το αίτημα για την ένταξη στο επιχειρησιακό πρόγραμμα του 
Δήμου Κέρκυρας της κοινής απόφασης των χωριών μας για τη δημιουργία ενός 
επισκέψιμου «Περιβαλλοντικού Πάρκου Μέσης Κέρκυρας». 

 



Επίσης, θα θέλαμε να ενημερώσουμε ότι η εταιρεία «Σ. ΚΟΡΟΜΙΟΣ & ΣΙΑ ΕΕ - 
Μονάδα αποθήκευσης, εμφιάλωσης και διάθεσης υγραερίου» δεν έχει λάβει άδεια 
λειτουργίας ενώ για την μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων εκκρεμεί η εκδίκαση της 
προσφυγής του Πολιτιστικού Συλλόγου Καρουμπάτικων. Παρότι, λοιπόν, εκκρεμεί η 
παραπάνω προσφυγή, η Δ/νση Περιβάλλοντος της Αποκεντρωμένης Διοίκησης προχώρησε 
(Αρ.Πρωτ.18122/31-10-16) σε τροποποίηση των όρων  της  αρχικής έγκρισης 
(Αρ.Πρωτ.20080/23-12-10) και χορήγησε στην εταιρεία την δυνατότητα εγκατάστασης  5 
δεξαμενών αντί για 2 που προέβλεπε η αρχική άδεια εγκατάστασης (χωρητικότητας 300 
κυβικών έναντι 120 της αρχικής). 

Τέλος, σας δηλώνουμε ότι οι φορείς που υπογράφουμε το παρόν Δελτίο Τύπου, θα 
προχωρήσουμε σε αίτηση ακύρωσης (Αρθ.19α Ν4014) της απόφασης της Αποκεντρωμένης 
Διοίκησης. 

 
 

      Τοπική Κοινότητα Βαρυπατάδων 
Δημοτική Κοινότητα Αγίου Ιωάννη 

Τοπική Κοινότητα Πέλεκα 
Τοπική Κοινότητα Καλαφατιώνων 

      Πολιτιστικός Σύλλογος Βαρυπατάδων 
      Πολιτιστικός Σύλλογος Καρουμπάτικων 

Πολιτιστικός Σύλλογος Καλαφατιώνων 
       
       

    
    

 
 
 



ΠΡΑΚΤΙΚΟ 

 
Το πρακτικό της λαικής συνέλευσης Βαρυπατάδων 
 
Σήμερα, Τετάρτη 18 Αυγούστου 2010 και ώρα 20:30μμ, πραγματοποιήθηκε Λαϊκή Συνέλευση στο 
Δ.Δ. Βαρυπατάδων, με θέμα «Προτάσεις & Κινητοποιήσεις των κατοίκων της ευρύτερης περιοχής 
(Βαρυπατάδες – Καρουμπάτικα – Καλαφατιώνες) με αφορμή την από 03/08/10 απόφαση του 
Νομαρχιακού Συμβουλίου για την έγκριση εγκατάστασης της Σ ΚΟΡΟΝΙΟΣ &ΣΙΑ». 

Με ομόφωνη απόφαση ορίστηκαν 
ως Πρόεδρος ο Κομπολίτης Σπυρίδων του Νικολάου και ως Γραμματέας η Μαργαρίτου 
Σπυριδούλα του Νικολάου. 
Αφού προηγήθηκε ενημέρωση του ακροατηρίου από τον Πρόεδρο για το σκοπό της Λαϊκής 
Συνέλευσης και τις πρόσφατες εξελίξεις πάνω στο θέμα, δόθηκε ο λόγος στο κοινό για προτάσεις 
και σκεψεις. 

-Τον λόγο πήρε ο Δήμαρχος Δήμου Αχιλλείων, ο οποίος τάχθηκε κατά της από 03/08/10 απόφασης 
του Νομαρχικαού Συμβουλίου και υπέρ των κινητοποιήσεων των κατοίκων της ευρύτερης περιοχής 
μας. 
-Ο πρόεδρος, έπειτα από αίτημα των παρευρισκομένων, διάβασε τα ονόματα των συμβούλων του 
Νομαρχικού Συμβουλίου οι οποίοι υπερψήφισαν ή καταψήφισαν και στις δύο ψηφοφορίες την 
εισήγηση εγκατάστασης της εν λόγο εταιρίας. 

-Τον λόγο πήρε ο βουλευτής του ΚΚΕ στην Κέρκυρα, κύριος Χαραλάμπους, ο οποίος με τη σειρά 
του τάχθηκε κατά της από 03/08/10 απόφασης του Νομαρχικαού Συμβουλίου και υπέρ των 
δραστικών κινητοποιήσεων των κατοίκων της ευρύτερης περιοχής μας. 
-Ακολούθησε από τον πρόεδρο, μια σύντομη παρουσίαση της Οριστικής Χωροταξικής Μελέτης της 
Περιοχής και γενικότερα όλης της Κέρκυρας, καθώς και οι δυνατότητες εφαρμογής της στις μέρες 
μας. 

-Το λόγο πήρε ο κ. Δημήτρης Πουλάκης, ο οποίος αναφέρθηκε εν τάχει στις περσινές 
κινητοποιήσεις των κατοίκων και δημοτών της ευρύτερης περιοχής, καθώς και τα αποτελέσματα 
του Δημοψηφίσματος για την μη εγκατάσταση στην περιοχή μας ΒΙΟ.ΠΑ και πρότεινε να 
αποδοθούν ευθύνες στους αρμοδίους υπαλλήλους της Νομαρχίας ή όποιας Υπηρεσίας εμπλέκετε 
στις παράτυπες αποφάσεις που σχετίζονται με την περιοχή μας, καθώς και να ενημερωθεί το 
Υπουργείο Περιβάλλοντος και συγκεκριμένα η Υπουργός για την όλη κατάσταση στο νησί μας και 
την προσπάθεια από ορισμένους για καταστροφή του περιβάλλοντος της περιοχής μας. 
-Το λόγο πήρε ο κ. Κυπριωτης , ο οποίος πρότεινε την συμμετοχή και διαμαρτυρία μας στην 
επόμενη συνέλευση του Νομαρχιακού Συμβουλίου, την εντατικοποίηση των κινητοποιήσεων και 
διαμαρτυριών μας κατά κύριο λόγο δυναμικά και κατά δεύτερο λόγο νομικά, καθώς και να 
ζητήσουμε από το Δήμο Αχιλλείων να μας βοηθήσει οικονομικά στην εύρεση και ορισμό νομικού 
συμβούλου για τις περεταίρω νομικές κινητοποιήσεις μας. 

-Το λόγο πήρε ο κ. Σπύρος Σαμοϊλης, Νομαρχιακός Σύμβουλος του ΚΚΕ, ο οποίος και έκανε μια 
σύντομη αναφορά στις διαδικασίες λήψης και των δύο αποφάσεων, του Νομαρχιακού Συμβουλίου, 
αναφέρθηκε στην πραξικοπηματική απόφαση στις 03/08/10 και την διαμαρτυρία και καταψήφισή 
της από το ΚΚΕ. Πρότεινε να γίνουν κατά πρώτο, δραστικές κινητοποιήσεις και κατά δεύτερο, 
νομικές ενέργειες. Επίσης, στα πλαίσια των κινητοποιήσεων να ενταχθούν και οι ενέργειες 
απομάκρυνσης των παράνομων επιχειρήσεων από την ευρύτερη περιοχή. 

-Το λόγο πήρε ο κ. Σ. Σαλβάνος, ο οποίος αναφέρθηκε στις δικές του κινητοποιήσεις στην λίμνη 
Αντινιώτη, τις δυσκολίες που αντιμετώπισε και τις ενέργειες που έκανε ο ίδιος και η 
«Περιβαλλοντική Παρέμβαση η Αντινιώτη». Αναφέρθηκε στην περσινή Λαϊκή Συνέλευση της 
περιοχής μας και την απόκρυψη από το Νομάρχη, ο οποίος και παρευρίσκονταν, της από 07/08/09 



απόφασης αδειοδότησης για πέντε έτη της εταιρείας ασφαλτου στη περιοχη. 

Πρότεινε να γίνει αναφορά και καταγγελία στον Περιφερειάρχη της παραπάνω απόφασης και να 
ζητηθεί η τοποθέτησή του και η αποστολή του φακέλου στον Εισαγγελέα. Προθυμοποιήθηκε να 
μας καταθέσει τον πλήρη φάκελο που διαθέτει στο αρχείο του. 
-Ακολούθως ο πρόεδρος ανέγνωσε την επιστολή του Νομάρχη προς το Τοπικό Συμβούλιο Δ.Δ. 
Βαρυπατάδων και διαφώνησε με την παράγραφο που αναφέρει ότι δεν γνωρίζει για το νόμο περί 
προστασίας της περιοχής και θα ζητήσει διευκρινήσεις από το αρμόδιο Υπουργείο, διότι ήδη είναι 
γνωστός ο νόμος και θα επρεπε αυτο να έχει γίνει πρίν τη γνωμοδωτηση των υπηρεσιών . 
-Το λόγο πήρε ο κ. Φαναριώτης κι αφού έκανε μια σύντομη αναφορά στην επιστολή του Νομάρχη, 
πρότεινε να αγωνιστούμε δυναμικά και νομικά, να μην μας καταβάλει ηττοπάθεια. 
-Το λόγο πήρε η κα Σαλβάνου η οποία και αναφέρθηκε στις παρανομίες και το όργιο των 
αυθερεσιων που διαπιστώθηκαν έπειτα από την εξονυχιστική μελέτη του φακέλου της Αντινιώτη. 
Κραυγαλεες αυθαιρεσίες προκύπτουν και από την αδειοδοτηση και επιχορήγηση του τσιμεντάδικου 
στους Βαρυπαταδες πέρσι το καλοκαίρι από το Νομάρχη. Πρότεινε, να ζητήσουμε όλη την 
αλληλογραφία των υπηρεσιών που εμπλέκονται στην έγκριση της εγκατάστασης και όχι μόνο τη 
μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων και να κινηθούμε νομικά. 
-Το λόγο πήρε ο κ. Ποταμίτης, ο οποίος αναφέρθηκε στην απαράδεκτη τακτική που ακολουθήθηκε 
στη επίμαχη συνεδρίαση του Νομαρχιακού Συμβουλίου, στο έγγραφο του Νομάρχη και ιδιαίτερα 
στο σημείο που αναφέρει ότι θα ζητηθεί ενημέρωση από το Υπουργείο Περιβάλλοντος για το 
χαρακτηρισμό της ευρύτερης περιοχής ως Τ.Ι.Φ.Κ. (Τοπίου Ιδιαίτερου Φυσικού Κάλλους) κάτι που, 
όπως υποστήριξε, θα έπρεπε να είχε προηγηθεί των αποφάσεων. Τάχθηκε υπέρ των 
κινητοποιήσεων των κατοίκων της ευρύτερης περιοχής. 
-Το λόγο πήρε ο κ. Λ. Σύφαντος, όπου έκανε μια σύντομη αναφορά στην μελέτη εγκατάστασης 
υγραερίων στην περιοχή και υποστήριξε πως μόνο με τις κινητοποιήσεις και την ενότητα των 
κατοίκων της περιοχής θα μπορέσουμε να πετύχουμε. 

-Το λόγο πήρε ο κ. Α. Κομπολίτης, ο οποίος και συμφώνησε απόλυτα με την πρόταση του 
προηγούμενου ομιλιτή. 

-Το λόγο πήρε ο κ. Κωστας Φαγογένης, ο οποίος, αφού επιχειρηματολόγησε κατά της 
τσιμεντοποίησης 250 στρεμμάτων που τώρα καλύπτονται από ευρείες εκτάσεις καστανιάς, 
κουκουναριάς και βελανιδιάς ,συνθέτοντας ένα τοπίο ιδιαίτερου φυσικού κάλλους, αναφέρθηκε 
στις μεθοδεύσεις της Νομαρχίας που οδήγησαν σε μια πολιτικά, νομικά και ηθικά άκυρη απόφαση 
για εγκατάσταση μονάδας υγραερίου. Πρότεινε να συμμετάσχουμε ενεργά στο επόμενο 
Νομαρχιακό Συμβούλιο και να απαιτήσουμε η ομόφωνη αρνητική απόφαση του Δήμου Αχιλλείων 
να είναι δεσμευτική για το νέο ενοποιημένο δήμο της Κέρκυρας που θα προκύψει μετά τον 
Καλλικράτη. 

-Το λόγο πήρε ο κ. Αλέκος Σκιαδόπουλος και πρότεινε να ζητήσουμε από το νέο Δήμαρχο που θα 
προκύψει, να οροθετήσει εκτός περιοχής μας τις οχλούσες χρήσεις. 

-Το λόγο πήρε ο πρόεδρος και αναφέρθηκε στις έως τώρα λανθασμένες κινήσεις των 
προηγούμενων Τοπικών Συμβουλίων του Δ.Δ. Βαρυπατάδων, με την ανοχή των κατοίκων και την 
αλλαγή πορείας από εδώ και πέρα, όπου υπάρχει πλέον ενδιαφέρον για την προστασία του τόπου 
μας. Απεύθυνε παράκληση προς όσους ενδιαφέρονται να πουλήσουν κάποιο κομμάτι γης στην 
ευρύτερη περιοχή, να εξετάζουν τη χρήση για την οποία το προορίζει ο ενδιαφερόμενος αγοραστής. 
Επίσης, ενημέρωσε τον Δήμαρχο Αχιλλείων ότι έχει καταθέσει αίτημα χαρακτηρισμού των δρόμων 
«Δούλου – Άγιο Ανδρέα» & «Κύπερη – Καρουμπάτικα» κι αν είναι κατάλληλοι για την διέλευσή 
τους από τα βαρέως τύπου φορτηγά αυτοκίνητα των γύρω εταιρειών. 

- Στο αίτημα του προέδρου απάντησε ο κ Δ. Πουλάκης, ο οποίος ενημέρωσε ότι με απόφαση του 
τότε Υπουργού Περιβάλλοντος κ. Σουφλιά, έχουν χαρακτηρστεί όλοι οι δρόμοι της χώρας 
ονομαστικά. 



Συμπερασματικά, οι προτάσεις που ψηφίσθηκαν ομόφωνα από τη Λαϊκή Συνέλευση είναι οι 
ακόλουθες: 
1. Να αναζητηθούν τα ονόματα όσων υπαλλήλων εμπλέκονται στο θέμα εγκατάστασης της εν λόγω 
εταιρίας και να αποδοθούν ευθύνες όπου υπάρχει παράβαση καθήκοντος. 
1. Να υπάρξει ενεργή συμμετοχή των κατοίκων της ευρύτερης περιοχής στην επόμενη συνεδρίαση 
του Νομαρχιακού Συμβουλίου. 
1. Να κοινοποιηθούν στο Δήμο Αχιλλείων τα έγγραφα και το CD με τις φωτογραφίες που δείχνουν 
την καταστροφή του φυσικού περιβάλλοντος από τις εταιρείες που δραστηριοποιούνται στην 
περιοχή, στοιχεία τα οποία από το περασμένο έτος έχουν κατατεθεί και στην Νομαρχιακή 
Αυτοδιοίκηση, χωρίς ωστόσο να έχουν γίνει ενέργειες. 
1. Να ζητήσουμε ακρόαση από τον Περιφερειάρχη και μια μικρή ομάδα να τον ενημερώσει για όλα 
τα προβλήματα της περιοχής μας. 
1. Να γίνει διαβούλευση με τους επιχειρηματίες της περιοχής και να τους ζητηθεί η αποκατάσταση 
του φυσικού περιβάλλοντος που οι εταιρείες τους έχουν καταστρέψει. Κι αν δεν έχει αποτέλεσμα η 
διαβούλευση, να ακολουθήσουμε τη νομική οδό. 

1. Να ζητήσουμε νομική κάλυψη και να προχωρήσουμε νομικά για να διαφυλάξουμε τα δικαιώματά 
μας και το περιβάλλον μας. 

1. Να ορίσουμε συνάντηση με τους υποψήφιους Δημάρχους, όποτε αυτοί ορισθούν, και να τους 
ζητηθεί σεβασμός των αποφάσεων των κατοίκων και των Λαϊκών Συνελεύσεων. 

1. Να προχωρήσουμε στη σήμανση των δρόμων «Δούλου – Άγιο Ανδρέα» & «Κύπερη – 
Καρουμπάτικα», αφού διευκρινισθεί ο χαρακτηρισμό τους. 

1. Να καταθέσουμε αίτηση – ερώτημα στην Τεχνική Υπηρεσία της Ν.Α. και στην Πολεοδομία, αν 
υπάρχει άδεια για την τοποθέτηση του πυλώνα και της κεραίας κινητής τηλεφωνίας που είναι 
εγκατεστημένη στην περιοχή 
Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
Πρόεδρος                                               Γραμματέας 
Κομπολίτης Ν. Σπυρίδων               Μαργαρίτου Σπυριδούλα 
 





Ακολούθησε διαλογική συζήτηση και το θέμα τέθηκε σε ψηφοφορία. 
Κατά την ψηφοφορία παρόντες ήταν οι κάτωθι Περιφερειακοί Σύμβουλοι: 

1. Χρήστος Μωραΐτης του Γερασίμου, Πρόεδρος του Π.Σ. 
2. Δημήτρης Μπιάγκης του Σπυρίδωνος, Γραμματέας του Π.Σ  
3. Αλέξανδρος Μιχαλάς του Διονυσίου 
4. Ιωάννης Φοντάνας του Νικολάου – Λόρις 
5. Διονύσιος – Φώτιος (Σάκης) Τσούκας 
6. Διονύσιος Στραβοράβδης του Παναγιώτη 
7. Σπυρίδων Γαλιατσάτος του Μιχαήλ – Σωτηρίου 
8. Σπυριδούλα – Σοφία Αγγουράκη του Δημητρίου  
9. Σπυρίδων Δραζίνος του Δημητρίου 
10. Κων/νος Γκούσης του Θεοδώρου  
11. Μαρίνα Μοσχάτ του Ευαγγέλου 
12. Σπυρίδων Βλαχόπουλος του Βασιλείου  
13. Ιωάννης Κουλούρης του Ανδρέα 
14. Θεόδωρος Μπούκας του Ιωάννη 
15. Λουκία Κατωπόδη του Αντωνίου 
16. Σπυρίδων Τσιντήλας του Χρυσοστόμου  
17. Αικατερίνη Βαγγελάτου του Γερασίμου 
18. Σουσσάνα Πεφάνη του Αγγέλου 
19. Γεώργιος Καλούδης του Νικολάου 
20. Αλέξανδρος Δεσσύλας του Γεωργίου  

     21. Θεόδωρος Γουλής του Σπυρίδωνος    
 

--------Παράλειψη---------- 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  
 
Το Περιφερειακό Συμβούλιο Ιονίων Νήσων: 

 Το Περιφερειακό Συμβούλιο αντιτίθεται στην απόφαση της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης για επέκταση μονάδας υγραερίου στους 
Βαρυπατάδες Κέρκυρα, λόγω του ότι αντίκειται στην σχετική 
Νομοθεσία. 

 Το Περιφερειακό Συμβούλιο θεωρεί ότι οι οχλούσες χρήσεις πρέπει 
να υπάρχουν σε ειδικά χωροθετημένους  χώρους, τηρώντας όλες τις 
σύγχρονες προδιαγραφές ασφαλείας και περιβαλλοντολογικής 
προστασίας. 

 Το Περιφερειακό Συμβούλιο συμπαραστέκεται στο δίκαιο αίτημα 
των κατοίκων και πολιτιστικών συλλόγων της ευρύτερης περιοχής 
των Βαρυπατάδων, Πέλεκα, Καλαφατιώνων, που αφορά την 
προστασία της περιοχής τους. 

 
Οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι κ.κ. Σπυρίδωνας Σπύρου και Παναγιώτης 
(Τάκης) Μεταλληνός του Νικολάου δήλωσαν ΑΠΟΧΗ.  

 
Η παρούσα απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 41-06/18-03-2017   
 

--------Παράλειψη----------- 
 
    Ο Πρόεδρος Π.Σ.                                                      Ο Γραμματέας Π.Σ.  
 
 
   Χρήστος Μωραΐτης                                                  Δημήτριος Μπιάγκης  


